

十天秘魯精華遊

10 Days Best of Peru

----- 10 Day Peru Highlights -----

- ★ 無自費項目，從早到晚，天天都精彩!
 - ★ 體驗、深入當地村落，了解印加文化!
 - ★ 包機票、導遊、轉乘、住宿、共**26餐**(當地美食)
- Professional tour guide! No Optional Tours!
Tour Machu Picchu, Sacred Valley, Lima City, Cusco City, historical sites, local art crafts markets and village.
Include Air tickets, Tour Guides, Transfers, Hotels, **26 Meals** (including local cuisine)



| 2021 出發日期 Departure Date | 團號 Code | 成人連機票 Adult (Twin) (Land + Air) | +燃油費+稅金 = 總額 +FUEL +TAX = TOTAL | | 單人附加費 Single Supp. | 小費 Tips |
|--------------------------|---------|---------------------------------|------------------------------------|------|--------------------|---------|
| 9月 (Sep) 02, 16 | LPA10 | 3719 | 約 +180 Approx. | 3899 | 899 | 150 |
| 10月 (Oct) 07, 21 | | | | | | |
| 11月 (Oct) 04, 18 | | | | | | |
| 12月 (Oct) 23 | | | | | | |

出發地: 洛杉磯 LAX Departure
其他出發城市歡迎聯絡查詢 Other departure cities please contact us for more information

上列費用均以美元每位計算，按兩人一房計，「稅金及燃油附加費」正確數目須於出票日方能作準。小童與大人同價。三位成人同行，以兩張床一房為計，不提供加床服務。Child and adult is same price. The above tour fares are based on US Dollar, two (2) adults sharing one (1) room; "Tax and Fuel Surcharge" is only an estimate and will confirm upon ticket issuance. A triple occupancy room will have 2 beds only. No extra bed to provide.

Included in the tour 團費已包含:

3 meals per day except Aquas Calientes, arrival & departure day 包括每日三餐除溫泉鎮到達當日及回程當日例外
Buffet dinner with live Peruvian folk shows at Lima 在利馬的自助晚餐及傳統歌舞表演
Larco Museum tour 埃雷拉考古博物館
Lake Titicaca Boat Tour 喀喀湖遊船

1 原居地 → 利瑪，秘魯 Home City → Lima, Peru

是日乘搭客機飛往秘魯首都利瑪，抵達後前往酒店享用晚餐及休息。早到達的客人我們會提供午餐。

住宿: **Hotel Jose Antonio Deluxe 或同級** (晚餐)

Upon arrival in Lima, capital city of Peru, transfer directly to the hotel for dinner and overnight. Will provide lunch for early arrival tour members. (D)

2 利瑪 Lima

今天您將享受一整天利瑪市區觀光；行程包括參觀被稱為「國王城」的舊殖民區廣場上的利瑪大教堂和精湛的托雷塔格萊宮。其後驅車前往 Pueblo Libre 又稱「自由部落區」參觀一所富有殖民色彩的大宅 - Casa de Aliaga。這座全利瑪最古老的建築是同一個家族居住了 17 代的居所。爾後到達 Larco Museum 觀看其前哥倫布時期的歷史文物。今天晚上將會享用自助晚餐及欣賞秘魯民族歌舞表演。(早/午/晚餐)

住宿: **Hotel Jose Antonio Deluxe 或同級**

Today you will enjoy a full day Lima city tour. The tour will take you to visit the colonial sections of this so-called "City of Kings". Colonial sites include the lovely Plaza de Armas with Lima's Cathedral and palace. After then, transfer to Pueblo Libre District, a middle-class community with its name means "Free Town" or "Free People" In Pueblo Libre, we will visit the colonial style Mansion - Casa de Aliaga which is the oldest building that has been home to the same family for 17 generations. Then we will go inside the Larco Museum to see the pre-Columbian artifacts. After tour, we will enjoy the buffet dinner with

traditional Peruvian live show before returning to the hotel for rest. (B/LD)



3 利瑪 → 阿雷基帕 Lima → Arequipa

早餐後，乘搭航班前往阿雷基帕。這裡不但是秘魯的第二大城市，還享有「白色城市」(The White City) 的暱稱。城市中有許多以採自四周火山的珍珠白火山石建造而成的殖民風格美麗建築，加上西安地斯山白雪靄靄的山頭，難怪會有此之稱。到達後先享用午餐然後啟程前往主廣場參觀阿雷基帕聖殿主教座堂，這座教堂建築宏偉佔地廣闊。其後參觀富有巴洛克特色的小教堂 The Church of Company 及充滿 16 世紀殖民地色彩嘅建築聖卡塔利娜修道院。該修道院占地 215,000 平方呎，是這裡的熱門景點。其後驅車前往亞納瓦拉區及上卡門區觀賞當地風土建築及遠觀高度 19,101 尺的埃爾米斯蒂火山。(早/午/晚餐)

住宿: **Hotel Casa Andina Select Arequipa Plaza 或同級**

After breakfast, head to the airport and take a flight to Arequipa known as the "White City". Upon arrival transfer to lunch and start our city tours after then. We will visit monumental Main Square Plaza and see the massive Basilica Cathedral of Arequipa that

stretches the whole length of a plaza. As well as the Church of the Company which is a small Baroque style building and the Santa Catalina Monastery, a 16-century masterpiece of colonial architecture. Then we will head to Yanahuara and Carmen Alto to view the majestic Misti Volcano. (B/LD)

4 阿雷基帕 → 科爾卡大峽 Arequia → Colca Valley

今天驅車前往科爾卡大峽，途經山區小鎮尤拉欣賞沿途的崎嶇山景，再進入 Pampa Cañahuas 國家保護區。在這裏你有機會看到只有在南美高原上生活的小羊駝 - 它亦是秘魯的國家象徵。其後前往 Viscachani and Toccra 草原觀看已熄滅的 Chucura 火山口。Mirador De Los Andes 的高度有 15,478 尺，在這裏你可以看到圍繞阿雷基帕的宏偉火山羣。午餐後繼續前往科爾卡入住酒店，下午自由活動時間。(早/午/晚餐)

住宿: **Hotel Colca Lodge Spa and Hot Springs 或同級**

This morning, we will go to Colca Valley. In route we will drive thru Yura, a district characterized by rugged scenery, hills and ravines. Enter Pampa Canahuas Reserve which you may can see large number of Vicunas which are relative of llama. Then travel to Pampas Viscachani and Toccra to see to Crater of volcano Chucura. And on to Mirador De Los Andes at Patapampa with elevation of 15,748 feet from where you can see the volcanoes surrounding Arequipa, Lunch at the Town of Chivay. After lunch, transfer to hotel at Colca Valley for check in. Afternoon free time for leisure. (B/LD)



5 科爾卡大峽 普諾 Colca Valley Puno

早餐號開始新一天的行程。途中經過 揚克，阿喬馬，瑪卡及 Pinchollo 小鎮。中途會停留在 Antahuilque 及 Choquetico 觀景點。在這裏你看看見連綿起伏的山峰及層層疊疊的梯田。最後到達今天主要景點 Condor Cross Lookout。這裏深度有 9800 尺，不單止是科爾卡大峽最壯觀的景點並且可以盡情觀看安第斯山禿鷹。禿鷹遍佈安第斯山脈但不常見，而這處是正正是最佳觀賞地點。爾後驅車直接前往普諾一個位於喀喀湖邊的城市。

(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Jose Antonio Puno 或同級

After breakfast, we will depart hotel and visit the towns of Yanque, Achoma, Maca and Pinchollo. In between we will stop at viewpoints of Antahuilque and Choquetico to see the beautiful mountain views and agricultural terraces of Colca Canyon. Then we will proceed to Condor Cross Lookout which is one of the best place to see the great Andean Condors. And it also happens to be a spectacle viewpoint of Colca Canyon, one of the deepest in the world with 9,800 feet deep. After tour, continue transfer to Puno – a city located on the shore of Lake Titicaca. Dinner at hotel. (B/L/D)



6 普諾 Puno

今天我們從普諾港出發，乘船穿越的喀喀湖去遊覽烏魯斯的“浮島”。烏魯斯的“浮島”是當地人為了躲避印加人的侵略，用蘆葦類的植物編蘆葦草鋪成；爾後再到塔奎里島，一個非常重要的考古遺跡，此處是當地人用來進行祭祀或節慶儀式的地方，午後，我們將返回港口乘船返回普諾。晚餐於飯店享用。

住宿: Jose Antonio Puno 或同級 (早/午/晚餐)

Today we depart the port of Puno and cruise Lake Titicaca to the “floating islands” of Uros. The Uros are an ancient culture inhabiting a series of artificial islands created from reeds growing in the lake itself. After then, we continue to the island of Taquile. Taquile was part of the Inca Empire and vestiges of that culture can still be seen in their buildings. We will take a tour of the island before lunch. Later, return to the harbor for the boat trip back to Puno. Dinner at the hotel tonight. (B/L/D)



7 普諾 庫斯科 Puno Cusco

早餐後，前往古印加帝國的首都庫斯科，途中在餐廳享用午餐。這趟巴士之旅將帶我們前往許多觀光景點，如安德瓦伊利拉斯欣賞當地的巴洛克式教堂；和維拉科查神廟，目前印加遺址中有最大屋頂的建物。其間會經過今次行程的最高點拉亞山脈，其高度為海拔 14,222 尺。晚餐後返回酒店休息。

(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Costa Del Sol Ramada by Wyndham Cusco 或同級

Today we take a bus journey towards Cusco, the ancient capital of Inca Empire. We will stop to enjoy a lunch at a local restaurant en route. The bus journey will take us through spectacular locations such as Andahuayllillas local church called “The Sistine Chapel of America”, The Temple of Wiracocha, an Inca archaeological site. We will stop by La Raya the highest point of the route which is approximate 14,222 feet above sea level. Once arrived Cusco, enjoy local dinner, then transfer to hotel for rest. (B/L/D)

8 庫斯科 聖谷 Cusco Sacred Valley

早餐後即開始市內觀光，包括一系列地標：庫斯科大教堂、聖多明各修道院、聖佩德羅市場及聖巴蘭波希米亞區，在城市中感受濃厚的藝術氣紛，爾後前往參觀薩克塞華曼堡壘，這個堡壘是印加軍事建築其中一個代表，其如何建成依舊是謎，很多石頭中間連一張紙都難以插入，這種精確度，使遺址的局部在庫斯科毀滅性地震中得以幸存。下午驅車前往聖谷，晚餐於酒店。

(早/午/晚餐)

住宿: Hotel Pakaritampu 或同級

This morning we set out for a guided tour of Cusco, the oldest continuously inhabited city in the Western Hemisphere. The tour visits important landmarks such as Main Square, Cusco's Cathedral, San Pedro Market, San Blas Bohemian neighborhood, Convent of Santo Domingo. In addition, Sacsayhuaman Fortress just a few minutes outside Cusco. The fortress is an imposing example of Inca military architecture. It was built using colossal limestone blocks arranged in a variety of interlocking shapes. Afternoon, transfer to Sacred valley for overnight. Dinner at the hotel. (B/L/D)

9 聖谷 馬丘比丘 庫斯科 Sacred Valley Machu Picchu Cusco

今天上午，從奧良塔火車站搭乘玻璃頂火車直達溫泉鎮，這個鎮也被稱為“馬丘比丘村”，是前進秘魯最重要的考古遺址-馬丘比丘前的最後一站。到達溫泉鎮後，轉搭巴士至馬丘比丘，這座遺跡被視為世界史上工程和建築的傑作；馬丘比丘，是一座失落的印加古城，享有“世界新七大奇蹟之一”的美譽，聯合國教科文組織世界遺產；自費午餐於溫泉鎮餐廳，下午返回奧良塔，接著送回庫斯科酒店。晚餐於酒店享用。

(早/晚餐)

住宿: Costa Del Sol Ramada by Wyndham Cusco 或同級

This morning from Ollanta Tran Station, we will take a Vistadome train through the mountains to Aguas Calientes. This town is also known as “Machu Picchu Pueblo” and is the last stop before the entrance to the most important archaeological site in Peru, Machu Picchu. Our train journey is approximately two hours. Upon reaching Aguas Calientes station, we board a shuttle bus for a short trip up to Machu Picchu, the masterpiece of engineering and architecture that is believed to have been the sanctuary and retreat for the Inca Emperor Pachacutec. Machu Picchu, or “Old Mountain”, is considered a UNESCO World Heritage Site and is one of the New Seven Wonders of the World. We will have a guided tour of the site. Enjoy a delicious Peruvian lunch in Aguas Calientes on your own. In the afternoon, return by train to Ollanta and transfer to hotel in Cusco. (B/D)



10 庫斯科 → 原居地 Cusco → Home City

早餐後送往機場搭乘航機返回到原居地，精彩行程於此結束！

(早餐)

After enjoying the hotel breakfast, transfer to the Cusco airport for flight back to home city. This fantastic journey has come to an end. (B)

特約旅行社

For general information, terms & conditions & liabilities, please refer to Charming Europe colorful brochure. We reserve the right to change itinerary and prices without prior notice.

有關報名詳情及旅遊細則，請參閱「翠明假期」南美洲旅行團章程。我們保留最後更改行程及價格的權利。D.O.I.: June 11, 2021